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دیدگــــــاه
تیم ملی می تواند شگفتی ساز شود! 

در مورد فهرست نفرات دعوت شده به اردوی تیم ملی 
فوتبال ایران برای دیدار با تیم های ملی عراق و امارات در 
دوربرگشت مرحله نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر، طبیعی 
است سرمربی کروات تیم ملی بازیکنانی را به اردو دعوت 
می کند که در اردوهای اخیر توانسته اند در کنار یکدیگر 
کارهای بزرگی انجام دهند. هیچ تیمی را نمی توان پیدا 
کرد که در غیاب نفرات کلیدی خود موفق شود. مسلما 
دراگان اسکوچیچ هم با توجه به وضعیت تیمش بهترین ها 
را فراخوانده است. او موفقیت های مهمی با یوزهای ایرانی 
رقم زده و درصدد آن است تا چنین عملکرد خوبی را تداوم 
بخشد. بنابراین اگر نفرات دیگری را دعوت می کرد باید به او 
ایراد گرفته می شد اما در چنین شرایطی انتقادی به »اسکو« 
وارد نیست. لژیونرهایی که در تیم ملی حاضر هستند از فوتبال 
ایران به تیم های مختلف خارجی پیوسته اند. آنها به هماهنگی 
بسیار خوبی باهم رسیده اند و با توجه به درک متقابلی که از 
یکدیگر دارند توانایی ثبت موفقیت های زیادی دارند. آنها 
بازیکنان باکیفیتی هستند و بازی های درخشانی را انجام 
داده اند. از میان بازیکنان داخلی هم بهترین ها دعوت شدند. 
وحید امیری، سیاوش یزدانی، صالح حردانی و مهدی ترابی 
بهترین و برجسته ترین بازیکنان فعلی لیگ برتر هستند و 
طبیعی بود از سوی اسکوچیچ دعوت شوند. با نگاهی به تمامی 
تیم های ملی هم به این نتیجه می رسیم بهترین بازیکنان 
دعوت شده اند چون تیم ملی جای بهترین مهره هاست. 
بازیکنانی که توانسته اند تاثیر فراوانی در تیم ملی داشته 
باشند و از مهره های کلیدی بوده اند نباید فرصت حضور در 
بازی های حساس و حیثیتی را از دست بدهند. فراموش نکنیم 
در مرحله مقدماتی انتخابی صعود به جام جهانی در دوررفت 
تیم ملی نتایج ضعیفی با مارک ویلموتس گرفته بود و در چهار 
دیدار برگشت که در بحرین برگزار شد نیاز مبرمی به کسب 
۴ پیروزی داشت و خوشبختانه به هدف خود رسید. در آن 
زمان چند بازیکن بسیار اثرگذار و کلیدی بودند و بدون شک 
یکی از آنها محمدحسین کنعانی زادگان بود. هر مشکلی که 
خارج از مستطیل سبز فوتبال رخ داده می تواند به بهترین 
شکل مدیریت شود. نباید اجازه دهیم حواشی به تیم ملی 
لطمه بزند. واقعیت این است بازیکنان تیم ملی با تمام وجود 
و با تک تک سلول های خود تلاش کردند تا باعث اعتلای نام 
ایران شوند. با فاصله گرفتن از حواشی، تیم ملی می تواند در 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر شگفتی ساز شود و از گروه خود صعود 
کند. نمایش همراه با شجاعت و جسورانه در مسابقات و البته 
سپری کردن دوران آماده سازی مناسب به همراه برگزاری 
دیدارهای تدارکاتی برابر تیم های خوب فوتبال باعث می شود 
تا در بهترین شرایط به مصاف تیم های همگروه برویم. تیم ملی 
در قطر نمایش متفاوتی ارائه می کند به شرطی که در بهترین 
وضعیت آماده رقابت با حریفان شود. با توجه به اینکه تمامی 
نفرات مورد نیاز کادر فنی در تیم ملی حضور دارند و همچنین 
مهدی طارمی به اردوی تیم ملی بازگشته بعید می دانم عراق 
بتواند کار خاصی انجام دهد. نباید به ترکیب تیم برنده دست 
زد و امیدوارم که با ارائه یک بازی تماشایی برابر حریف عربی، 
سریع ترین صعود به جام جهانی رقم بخورد. عراق تلاش خود 
را خواهد کرد تا در ورزشگاه آزادی نتیجه بگیرد؛ اما ارائه بازی 
باکیفیت همیشگی برتری دیگری برای تیم ملی رقم می زند. 

تسنیم: سخنگوی فدراسیون فوتبال در رابطه با برگزاری 
جشن ملی صعود به جام جهانی ۲۰۲۲ قطر توضیحاتی 
داد. حسین شریفی در رابطه با برگزاری جشن ملی صعود 
اظهارداشت: به دنبال برگزاری آبرومندانه جشن صعودملی 
هستیم و به یاری خدا پس از قطعی شدن صعود تیم ملی به 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر در دو بازی پیش رو با هماهنگی های 
صورت گرفته و محوریت وزارت ورزش وجوانان و همین طور 
صداوسیما، جشن صعود به صورت سراسری در تمامی نقاط 
ایران به شکل یکپارچه و هماهنگ برگزار خواهیم کرد. 
وی ادامه داد: تدارکات لازم در این خصوص در حال انجام 
است و هدف ما برگزاری جشنی در راستای ایجاد اتحاد 
ملی است. تمام مردم کشور ایران در این جشن و شادی آن 
سهیم خواهند بود. این صعود سریع ترین و ارزان ترین صعود 
به جام جهانی خواهد بود. جا دارد از حمید سجادی وزیر 
ورزش وجوانان و علی فروغی رئیس شورای سیاست گذاری 
سازمان صداوسیما جمهوری اسلامی ایران به شکل ویژه تشکر 
می کنم که تمام تلاش شان را در راستای بهتر برگزارشدن این 

جشن ملی انجام داده اند. 

فوتبــالداخلــی

 سرمربی آرژانتینی پاری سن ژرمن با وجود پیروزی 
قاطع تیمش برابر رنس از عملکرد شاگردانش راضی نیست. 
پاری سن ژرمن در هفته بیست ودوم رقابت های لیگ فرانسه 
توانست با ۴ گل رنس را در هم بکوبد. باوجود این پیروزی 
قاطع پوچتینو از عملکرد شاگردانش راضی نیست. او گفت: 
در نیمه نخست آنگونه که می خواستیم بازی نکردیم. بازی را 
خوب آغاز کردیم اما مرتکب اشتباهات زیادی شدیم. پوچتینو 
ادامه داد: در نیمه دوم بازی بهتری را به نمایش گذاشتیم. 
فشار بیشتری به حریف آوریم و فضاهای 
خوبی را ایجاد کردیم. وقتی به گل 
رسیدیم فهمیدیم که می توانیم بهتر 
هم شویم. پاری سن ژرمن با پیروزی که 
در این بازی به دست آورد ۵۳ امتیازی 
نزدیک ترین  با  را  اختلافش  و  شد 
تعقیب کننده خود به ۱۱ امتیاز افزایش 
داد. پوچتینو درباره آسان بودن راه 
گفت:  تیمش  قهرمانی 
پیش  گام به گام  باید 
رفت. زمان زیادی برای 
و  نداریم  استراحت 
باید فقط کار و تلاش 

خود را بیشتر کرد. 

بیــنالمــلل

محمدنصرتی
 کارشناس فوتبال

آرمان ملی: تیم هندبال ایران در دومین 
دیدار خود در دور دوم مسابقات قهرمانی آسیا 
مقابل کویت در ثانیه  پایانی به برتری رسید و 
با صعود به نیمه نهایی، به مسابقات جهانی راه 

پیدا کرد. 
 برتری مقابل کویت 

تیم ملی هندبال کشورمان در دومین دیدار 
خود در مرحله دوم مسابقات هندبال قهرمانی 
آسیا و انتخابی مسابقات جهانی لهستان از 
۳۰ به مصاف کویت رفت و در  ساعت ۱۴و
لحظه آخر با نتیجه ۲7 بر ۲6 به برتری رسید 
و با صعود به دور نیمه نهایی، حضورش را 
در مسابقات جهانی ۲۰۲۳ که در دو کشور 
سوئد و لهستان برگزار می شود، قطعی کرد. 
در دقایق ابتدایی بازی برای دو تیم پایاپای 
پیش رفت. سیاوشی در این دیدار نیز موفق 
ظاهر شد و چندین فرصت گلزنی را از حریف 
گرفت. شاگردان مانویل در دقیقه ۱7 و پس از 
اخراج دو دقیقه ای بازیکن کویتی موفق شدند 
اختلاف گل را با کویت به دو  گل برسانند. 
بازیکنان کویت پس از آن تلاش کردند تا بازی 
را به لحاظ روانی وارد حاشیه و با ایجاد تنش در 
تلاش بودند تا روحیه بازیکنان ایران را تضعیف 
کنند. بازیکنان کویت با ادامه این روند باعث 
شدند سجاد استکی که یکی از بازیکنان موثر 

ایران بود، دو  دقیقه از زمین اخراج شود. در 
دقیقه ۲۵ و با وجود اینکه سیاوشی چندین بار 
دروازه ایران را بسته نگه داشت اما در نهایت 
کویتی ها بازی را به تساوی 8 بر 8 کشاندند. 
در دقیقه ۲8 بازیکن کویت به دلیل انجام 
خطای خطرناک روی پویا نوروزیان دو دقیقه 
اخراج شد. ثانیه ای بعد دومین بازیکن کویت 
نیز اخراج شد. در نهایت این نیمه با تساوی 
۱۱ بر ۱۱ به پایان رسید. کویتی ها نیمه دوم 
را در شرایطی آغاز کردند که ۲  گل از ایران 
پیش افتادند؛ اما در ادامه شاگردان فرناندز 
ابتدا بازی را به تساوی کشاندند و سپس یک 
گل از حریف پیش افتادند. این نیمه در ادامه 
با رقابت پایاپای دو تیم و با تساوی و یا اختلاف 
حداقل یک گل بین دو تیم پیش رفت. در 
دقیقه ۱۵ مجتبی  حیدرپور بعد از خطا روی 
بازیکن کویت دو دقیقه از زمین اخراج شد. در 
این شرایط کویتی ها موفق شدند اختلاف گل 
خود را با ایران به عدد دو برسانند. دقایقی بعد 
بازیکنان ایران فرصت به تساوی کشیدن این 
دیدار را داشتند اما با ازدست دادن فرصت ها 
کار به دقیقه ۲۰ رسید و باردیگر دو تیم این بار 

در گل بیستم به تساوی رسیدند. درخشش 
محمد سیاوشی در دروازه ایران ادامه داشت 
اما بازیکنان ایران فرصت گلزنی را از دست 
دادند و کویتی ها دوباره اختلاف خود را به 
دو گل رساندند. در دقیقه ۲۵ بازیکن کویت 
پس از خطا روی پویا نوروزی نژاد دو دقیقه از 
زمین اخراج شد و ثانیه ای بعد دومین بازیکن 
کویت نیز به همین سرنوشت دچار شد. این 
فرصت مناسبی برای شاگردان فرناندز بود 
تا در دقیقه ۲6 دوباره کار به تساوی کشیده 
شد. به نظر می رسید اخراج پویا نوروزی نژاد 
در دقایق پایانی کار را برای ایران سخت کند 
اما در همین زمان شاگردان فرناندز از حریف 
پیش افتادند. بازی تا دو ثانیه به پایان بازی با 
تساوی -۲6 ۲6 در جریان بود تا اینکه سجاد 
استکی با شوتی سرکش موفق شد گل برتری 
ایران را بزند. این شوت حکم صعود ایران به 
مرحله نیمه نهایی و مسابقات جهانی ۲۰۲۳ 

را امضا کرد.
 صحبت های سرمربی

به گزارش سایت رسمی فدراسیون هندبال، 
تیم ملی  سرمربی  مانوئل .مونتایا.فرناندز 

هندبال کشورمان پس از پیروزی مقابل کویت 
و قطعی شدن کسب جواز حضور در مسابقات 
جهانی و راهیابی به جمع چهار تیم برتر 
بیستمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی 
آسیا اظهارداشت: مسابقه با کویت سخت و 
مانند یک فینال بود. وی افزود: به تیم کویت 
تبریک می گویم که تا ثانیه های آخر جنگید تا 
جایی که نتیجه  بازی در ثانیه های آخر مشخص 
شد. ما در نهایت با اختلاف یک شوت و یک گل 
بردیم و همین شوت بود که سرنوشت بازی 
را مشخص کرد. سرمربی تیم ملی هندبال 
خاطرنشان کرد: بازی بعدی ما مقابل بحرین 
است. هدف اول ما جهانی شدن بود، اما ما 
اینجا هستیم تا برای رسیدن به فینال بجنگیم 
و کارمان تمام نشده  است. فرناندز خاطرنشان 
کرد: به نظر من این مسابقات نمونه ای از 
رقابت های جام جهانی بود   و آسیا نشان داد 
که لیاقت داشتن ۵ سهمیه را دارد. ما نیز در 
جام جهانی نشان خواهیم داد که فقط یک 
تیم آسیایی نیستیم، بلکه یک تیم در سطح 

جهانی هستیم. 
 نظر کارشناسی 

کارشناس هندبال گفت: جوانانی که از 
سال های قبل در نوجوانان و جوانان کار 
خود را شروع کردند امروز در تیم ملی خوش 
درخشیدند. علیرضا حبیبی در خصوص 
برتری ایران برابر کویت و صعود به مسابقات 
جهانی هندبال اظهارداشت: مسابقات انتخابی 
جهانی همواره از مهم ترین رقابت هاست. 
در  جهان  انتخابی  مسابقات  دوره  این 
عربستان است و تیم ملی ما نیز از قبل 
اردو ها و برنامه های خود را آغاز کرد. به خاطر 
مشکلاتی که بود لژیونرها یا در اردو حضور 
نداشتند و یا کلا نتوانستند در مسابقات همراه 
تیم باشند. کادرفنی و بازیکنان با ظرفیت و 
پتانسیل موجود هندبال کار را شروع کردند. 
در نهایت هم سه نفر از لژیونرها به تیم اضافه 
شدند که دو نفر آنها را در بازی های ابتدایی 
نداشتیم. وی در ادامه افزود: ایران در مرحله 
مقدماتی بازی های خوبی را برابر استرالیا، هند 
و عربستان داشت و به عنوان سرگروه صعود 
کرد که خیلی مهم بود و شرایط خوبی را ایجاد 
کرد و در دوم با کویت، بحرین و عراق همگروه 
شدیم. بچه ها تلاش کردند و در یک بازی 
نزدیک با عراق داشتیم. دیدار با کویت هم غیر 
قابل پیش بینی در جریان بود و در شرایطی 
که به نظر می رسید نهایتا بازی با تساوی 
تمام شود و کار به اماواگر ها و نتیجه دیدار با 
بحرین و تفاضل گل کشیده بود، خداراشکر 
با شوت شگفت انگیز سجاد استکی در ثانیه 
پایانی بردیم و به جمع ۴ تیم نهایی صعود 
کردیم و جهانی شدیم.  وی ادامه داد: جوانانی 
که از سال های قبل در نوجوانان و جوانان 
کار خود را شروع کردند امروز در تیم ملی 
خوش درخشیدند. باید بگوییم جوانان در 
تیم ملی خوب عمل کردند و تجربه بازیکنان 
با تجربه نیز این خوبی را تکمیل کرد. حبیبی 
در پایان تاکیدکرد: ما عملکرد خوبی داشتیم 
و حتی شانس کسب سکو در این مسابقات را 
داریم و امیدوارم این موفقیت با کسب مدال 
تکمیل شود. همچنین امیدوارم این روزها را 
برای هندبال نوجوانان، جوانان و بانوان هم 

داشته باشیم. 

وزیر ورزش وجوانان گفت: برنامه ریزی ها انجام شده و برای 
جشن صعود به جام جهانی قطر آمادگی لازم را داریم.

 المپیک زمستانی 
 حمید سجادی، در مراسم بدرقه کاروان اعزامی ایران به 
المپیک زمستانی چین اظهارداشت: به ابتکار فدراسیون اسکی 
و ورزش های زمستانی جمهوری اسلامی ایران، این مراسم 
ارزشمند و سنت حسنه برای بدرقه ۳ نفر از ورزشکاران ایران 
در المپیک زمستانی با حضور سفیر چین و هماهنگی کمیته 
ملی المپیک برگزار شد. از طرف خانواده اسکی نیز جمع 

ارزشمندی به ویژه پیشکسوتان حضور داشتند و با دعای 
خیر خود ورزشکاران را بدرقه کردند. بهترین قسمت این 
مراسم مرام نامه ای بود که توسط ورزشکاران قرائت شد. 

سجادی در مورد تحریم المپیک زمستانی توسط 
برخی کشورها تصریح کرد: این اتفاق 

پسندیده نیست، همواره منشور 
موارد  رعایت همین  المپیک 
است. جمهوری اسلامی ایران 
نیز همواره نشان داده که به 
رعایت مفاد منشور المپیک 
پایدار بوده و ما نیز در آغاز یک 

دوره همکاری ۲۵ ساله با کشور چین هستیم. خوشحالم که در 
آغاز دوران این فعالیت یکی از تعاملات ما مباحث ورزشی است. 

 صعود تیم ملی 
سجادی در مورد صعود تیم ملی فوتبال به جام جهانی 
اظهارداشت: تیم ملی روز پنجشنبه بازی دارد و من برای آنها 
آرزوی موفقیت دارم. معاونت فرهنگی و همگانی ما آقای 
کلهر به همراه نهاد ریاست جمهوری و فدراسیون فوتبال 
برنامه ریزی هایی را انجام دادند که برای جشن صعود آمادگی 

لازم را داریم.
 انتخابات کمیته ملی المپیک

وزیر ورزش در مورد تعویق انتخابات کمیته 
ملی المپیک گفت: هنوز در این مورد به من 
اطلاع رسانی نشده است. در روزهای آتی جلسه ای 
با آقای صالحی امیری خواهیم داشت و پس از آن 

اطلاع رسانی خواهم کرد.
 جلسه در وزارت 

سجادی در مورد دعوت برخی »اینفلوئنسرها« 
به وزارت ورزش جهت ترویج ازدواج افزود: 
وزارت ورزش در این مورد دعوتی انجام نداده 
بود. موسسه مذکور درخواست داشت که جلسه 

آنها در ساختمان وزارت ورزش انجام شود و در آن برنامه ریزی 
ساختمان جوانان انتخاب شد و من هم پس از آن برخی عکس ها 
را دیدم که ربطی به آن جلسه نداشت. من در آن موقع در جلسه 
کمیسیون فرهنگی مجلس بودم. کل جریان نشست را به من 
گزارش دادند که در مورد امور خیریه و ازدواج و اتفاقات خیر و 
مبارکی بوده که در آن جلسه اتفاق افتاده است. وی ادامه داد: 
از وزارت ورزش درخواست شد طبقه ای در ساختمان وزارت 
را برای برگزاری جلسه استفاده کنند. اتفاقا نماینده معاونت 
جوانان ما خواسته حدود ۲۰ دقیقه در این جلسه حضور داشته 
باشد تا عرض خیرمقدم و احترام داشته باشد. ماهیت فلسفه 

جلسه و تصمیماتی که گرفته شده مشکلی نداشته است. 
 استعفای ذوالفقارنسب 

سجادی در مورد حضور تماشاگران در بازی تیم ملی فوتبال 
مقابل عراق بیان داشت: در حال بررسی شرایط هستیم و 
نتیجه آن اعلام خواهد شد. وزیرورزش در مورد استعفای بیژن 
ذوالفقارنسب از هیات مدیره باشگاه پرسپولیس تاکیدکرد: من 
نامه ایشان را به معاونت ورزشی وزارت، آقای پولادگر ارجاع دادم 
و ایشان در حال پیگیری هستند که ببینند چه اتفاقی می افتد. 
اگر قرار بود شخص من موافقت یا مخالفت کنم نامه را با آقای 

پولادگر نمی دادم.

حمید سجادی، وزیر ورزش  و جوانان:

در مورد تعویق انتخابات کمیته المپیک چیزی به من نگفتند 

      عذرخواهی 
آنالیزور پرسپولیس پیش از شروع دیدار تیمش 
مقابل فولاد از جواد نکونام بابت اتفاقات بازی قبل 
عذرخواهی کرد. در بازی قبل برخوردهایی بین دو 
نیمکت به وجود آمده بود که آنالیزور پرسپولیس در 

این برخوردها حضور و باعث ناراحتی نکونام شد.

      اولین گل 
سرخیو راموس در پیروزی 4 بر یک تیمش برابر 
رنس زننده یکی از گل ها بود تا پس از مدت ها پایش 
به گلزنی باز شود. این چهارمین بازی راموس در لیگ 
 PSG فرانسه بود و توانست نخستین گلش با پیراهن

را به ثمر برساند.

            استقبال 
بشار رسن، هافبک تیم ملی عراق در میان استقبال 
هواداران ایرانی وارد فرودگاه تهران شد. استقبال 
ویژه از بشار در فرودگاه تهران در نوع خود جالب 
بود و هواداران برای خوشامدگویی، این هافبک 

خوش تکنیک عراقی را احاطه کرده بودند.

ت
شــ

سنو
عک

تیم ملی در آستانه صعود به جام جهانی است. 
در رابطه با مسائل گوناگون تیم ملی محسن 
پاسخگوی  تیم  این  بازیکن سابق  بیاتی نیا 

سوالات بود. 
 چه دیدگاهی در مورد بازی یوزهای 

ایرانی با عراق دارید؟
عراق فوتبالی نزدیک به تیم ملی کشورمان 
انجام می دهد و از لحاظ تکنیکی و سبک فوتبال 
خیلی از ما شجاع تر بازی می کند ولی از نظر 
شخصیت تیمی و جایگاه در فوتبال آسیا ایران 
بالاتر از عراق است. با شکست این حریف عربی 
افتخار بزرگ سریع ترین صعود در قیاس با 
ادوار گذشته نصیب فوتبال ملی ایران می شود. 
کافی است برای آنکه این جشن باشکوه برگزار 
شود مقابل عراق غفلت نکنیم و با ارائه یک بازی 
هدفمند برنده از زمین خارج شویم. ۲ پیروزی 
اخیر مقابل عراق در رویارویی های اخیر گویای 
کیفیت بالاتر تیم ملی ایران است و با رعایت 
تمامی جوانب ۳ امتیاز دیگر در انتظار شاگردان 

اسکوچیچ خواهد بود. 
 نظرتان درباره حضور 4 بازیکن از 

لیگ برتر در فهرست تیم ملی چیست؟
در این چند ساله لژیونرهای فوتبال ایران 
خیلی خوب توانستند در تیم های خارجی 
انتخاب های صحیح  با  آنها  پیشرفت کنند. 
تبدیل به مهره هایی باکیفیت شده اند و عملکرد 
خوب شان در تیم های باشگاهی به تیم ملی هم 
کمک کرده است. کیفیت لیگ برتر ما سال به سال 
و روز به روز دچار افت بیشتری می شود. بازیکنان 

با استعداد نمی توانند به سطح اول برسند. 
 به نظرتان تیم اسکوچیچ می تواند قفل 
صعود از گروهش را در جام جهانی بشکند؟

اولین کار این است که ما از رویای صعود 
به جام جهانی خارج شویم. وقتی که سه دوره 
متوالی است به جام جهانی صعود کرده ایم، چنین 
صعودی باید تبدیل به عادت شود و پس از آن در 
اندیشه راهیابی به مرحله بعدی باشیم. تیم ملی 
باید پروسه آماده سازی را به بهترین شکل پیش 
ببرد. جام جهانی جای بهترین تیم هاست و در 
صورت رفع ایرادهای متوالی متعدد می توانیم از 
گروه مان به مرحله حذفی راه پیدا کنیم. تیم های 
ملی کره جنوبی و ژاپن این موضوع را اثبات 

کرده اند که آسیایی ها توانایی صعود را دارند. 

گفـــتوگـــو

 کلمبیا به دنبال میزبانی 
از »فرمول یک«

تسنیم: رئیس جمهور کلمبیا از تلاش 
این کشور برای میزبانی از رقابت های فرمول 
یک خبر داد. ایوان.دوکوئه.مارکوئز فاش کرد 
که کلمبیا در حال مذاکره با سازمان فرمول 
یک برای میزبانی از این رقابت هاست. مسیر 
گرندپری فرمول یک در کلمبیا هنوز ساخته 
نشده و به احتمال فراوان یک مدار نیمه شهری 
خواهد بود. قرار است این رقابت ها در شهر 
بارانکوئیلا واقع در شمال کلمبیا برگزار شود. 
رئیس جمهور کلمبیا گفت: با یک کار گروهی 
می توانیم رویای خود برای برگزاری فرمول 
یک به حقیقت تبدیل کنیم. شهردار شهر 
میزبان این رقابت ها گفته که فرصتی برای 
طراحی پیست وجود دارد. هر چند اجرای 
آن خیلی دور به نظر می رسد اما ما در حال 
مذاکره با سازمان فرمول یک هستیم. این 
یک پیشنهاد ورزشی است و دولت کلمبیا 
از آن حمایت می کند. فصل جدید فرمول 
یک در ۳۲ مرحله برگزار خواهد شد. مدیران 
سازمان فرمول یک تمایل خود را برای افزایش 

گرندپری ها در آینده ابراز کرده اند. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

محسن بیاتی نیا: 
 صعود به 

 جام جهانی 
باید عادت شود! 

وعده های مدیران پرسپولیس 
بازهم عملی نشد

وعده های عملی نشده مدیران پرسپولیس 
دلخوری و ناراحتی شدید سرخپوشان را در 
پی داشته است. پس از وعده های عملی نشده 
»صدری« حالا نوبت به »رضا درویش« رسیده 
است و مدیرعامل جدید سرخپوشان پس از 
گذشت چند روز از وعده پرداخت مطالبات، 
هنوز به قول خود عمل نکرده است. درویش 
و اعضای جدید هیات مدیره پرسپولیس 
که حدود دو هفته از انتصاب شان در باشگاه 
پرسپولیس می  گذرد، در همان روز اول با 
حضور در اردوی پرسپولیس قول دادند تا 
به زودی مطالبات عقب افتاده سرخپوشان 
را پرداخت کنند، اما پس از عملی نشدن این 
وعده ها، در آخرین وعده خود قول پرداخت 
۰۱ الی ۵۱ درصدی مطالبات سرخپوشان تا 
روز شنبه را داده بودند که این بار نیز با گذشت 
۴ روز همچنان خبری از پرداخت پول نیست، 
موضوعی که به شدت باعث ناراحتی و دلخوری 
اعضای تیم فوتبال پرسپولیس شده است 
و حتی زمزمه اعتراض دوباره سرخپوشان 
نیز به گوش می رسد. اعضای تیم فوتبال 
پرسپولیس تاکنون تنها ۰۲ درصد از قرارداد 
فصل جاری خود را دریافت کرده و معتقدند با 
حضور هیات مدیره و مدیرعامل جدید تاکنون 
هیچکدام از مشکلات این تیم برطرف نشده 
است و در صورت ادامه این روند باید منتظر 

روزهای پرالتهاب باشیم. 

بازگشت دراماتیک تیم ملی هندبال برابر کویت در ثانیه های پایانی 

»هندبال« ایران جهانی شد 


